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WYBORY SAMORZĄDOWE  URZĘDÓW 2006

Drodzy Czytelnicy biuletynu informacyjnego „Gazeta Urzędowska”
Mieszkańcy Gminy Urzędów

Raz na cztery lata każdy uprawniony do
głosowania  wyborca  może  się  przyczynić
poprzez  właściwe  oddanie  swojego  głosu,  do
poprawy  warunków  życia,  bądź  rozwoju  tych,
którzy na głosowanie nie chodzą. Głosowanie to
akt,  który  decyduje  o  pomyślności  i  rozwoju
całej gminy. W demokratycznym systemie życia
publicznego  zadajemy  sobie  bardzo  często
pytanie  „dlaczego”.  Sądzę,  że  mieszkańcom
gminy Urzędów – wyborcom należy się chociaż
kilka słów informacji  – dlaczego kandyduje na
kolejną  kadencje  samorządu 2006 –  2010 na
Wójta Gminy Urzędów.

Jednym  z  wielu  bardzo  istotnych
argumentów  jest  fakt,  że  swojego  poparcia
udzieliły mi:
- KWW Samorządna Gmina Urzędów 2006,
- KWW Solidarna Gmina,
-  Sołtysi  i  Rady  Sołeckie,  Rady  Rodziców
działające  przy  placówkach  oświatowych  na
terenie gminy,
- Ochotnicze Straże Pożarne i Koła Gospodyń
Wiejskich,

- Związki Zawodowe Nauczycieli,
- Koło Wędkarskie, Łowieckie i Pszczelarskie,
-  Towarzystwo  Ziemi  Urzędowskiej  z  Oddziałem  Lubelskim  i  wiele  osób  składających
podpisy na kartach poparcia i w bezpośrednich kontaktach.

Wprowadziliśmy  gminę  na  wysoki  poziom  realizacji  zadań  infrastrukturalnych,
pozyskując dodatkowe środki pozabudżetowe z 26 źródeł dofinansowania w kwocie 3,5 mln.
Na 9 złożonych wniosków do funduszy unijnych 5 otrzymało dofinansowanie.

Wykorzystanie  450  tys.  zł,  które  gminie  zostały  przyznane  stosowną  umową,
wymaga kompetencji, operatywności i skutecznego działania już w kolejnych najbliższych 4
– 6 miesiącach bezpośrednio po wyborach. Niewłaściwe działanie ze strony gminy może
spowodować, że pieniądze te nie zostaną faktycznie przekazane a kosztem modernizacji
rynku  potencjalni  następcy  wójta  obciążą  podatników  obarczając  za  swoją  niewiedzę
poprzedniego  gospodarza  gminy.  Pomimo  wielu  przeszkód  i  uwarunkowań  na  dzień
przygotowywania materiału do druku taki problem nie występuje. Warto również dodać, że
zadania samorządowe realizowane przy najniższych podatkach w powiecie Kraśnickim.



Mamy jako gmina, ja osobiście również bardzo dobre kontakty z których wynikają
konkretne  korzyści  finansowe,  kulturalne  i  inne  dla  gminy  Urzędów.  Moja  znajomość
problematyki  którą żyje gmina, osobiste kontakty i  zdobyte doświadczenie jednoznacznie
przesadzają, że tak jak cztery lata temu i jeszcze wcześniej wyborców, którzy obdarzą mnie
w głosowaniu zaufaniem nie zawiodę, a wielu innych przekonam, że wybór był właściwy.

Jan Woźniak
Kandydat na Wójta Gminy Urzędów
na następną kadencją 2006 – 2010

KWW Samorządna Gmina Urzędów 2006
KWW Solidarna Gmina

udzielając poparcia na stanowisko Wójta Gminy Urzędów dla Jana Woźniaka

bierze pod uwagę:    

Ø doświadczenie, bardzo dobrą znajomość problemów gminy oraz bardzo dobre
przygotowanie do wykonywania zadań samorządowych,

Ø skuteczność działań potwierdzona dokonaniami chociażby mijającej kadencji,
Ø dobre kontakty krajowe i zagraniczne, które mają przełożenie na

dofinansowanie wielu potrzebnych gminie zadań samorządowych.

KWW Samorządna Gmina Urzędów 2006   Lista nr 17

Marianna Rachoń -  pełnomocnik Komitetu Wyborczego

KANDYDACI

Małgorzata Słowik – okręg wyborczy Nr 1, lista Nr 17.
Zamieszkała Boby - Kolonia, wraz z mężem prowadzi
gospodarstwo rolne o powierzchni 14,8 ha. Specjalizuje się w
produkcji sadowniczej i ogrodniczej. Radna IV kadencji Rady
Gminy. Będzie się starać o:
- dalszą kontynuację budowy chodnika przy drodze
powiatowej,
- parking przy cmentarzu,
- zagospodarowanie terenu przy szkole w Bobach – Kolonii.

Stanisława Maria Bieniecka – okręg wyborczy Nr 9, lista Nr
17; zam: Leszczyna, lat 51, posiada wykształcenie średnie
rolnicze. Prowadzi gospodarstwo rolne o powierzchni 11 ha w
miejscowości Leszczyna. Od 4 lat jest sołtysem wsi jak
również przewodniczącą Koła Gospodyń Wiejskich. Widzi
potrzebę:
- poprawy przejezdności na drogach polnych rejonie
miejscowości Leszczyna,
- termomodernizacji budynku szkoły w Leszczynie i budynku
remizy OSP.



Otylia Tekla Gałat – okręg wyborczy Nr 13, lista Nr 17, zam.
Zakościelne. Od 1972 r. działa społecznie w wielu
organizacjach, a obecnie jest już piąty rok Przewodniczącą
Koła Gospodyń Wiejskich w Zakościelnym. Jest radną IV
kadencję Rady Gminy Urzędów, Pracuje w Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Radzie
Społecznej SP ZOZ Urzędów. Uzyskała potwierdzenie na:
- przebudowę chodnika w miejscowości Zakościelne,
- kanału przeciwpowodziowego,
- utwardzenie drogi dojazdowej do pól uprawnych zgodnie z
wnioskiem mieszkańców.

Elżbieta Bednara – okręg wyborczy Nr 6, lista Nr 17; zam.
Popkowice. Lat 43 z zawodu nauczyciel, pracuje w Szkole
Podstawowej w Ostrowie, gmina Wilkołaz. Praca zawodowa i
pasja społecznego działacza to obszar zainteresowań
mieszkanki Popkowic. Najbliższe zamierzenia to :
- chodnik przy drodze powiatowej Urzędów – Wilkołaz celem
poprawy bezpieczeństwa dzieci i dorosłych, Popkowice –
Skorczyce projektowanie i etapowanie realizacji,

- parking przy budynku wielofunkcyjnym.

Julian Łaciński – okręg wyborczy Nr 12, lista Nr 17 . Radny
I, II i IV kadencji Rady Gminy Urzędów, czwartą kadencję
sołtys sołectwa Rankowskie. Zaangażowany w realizacje
wielu inwestycji potrzebnych dla gminy Urzędów i
miejscowości Rankowskie:
- wykonanie oświetlenia ulicznego w rejonie góry lubelskiej
- przebudowa drogi w sołectwie Rankowskim
- dbać o przejezdność na drogach polnych w Rankowskim i
Górach,
- pomóc szkole w zagospodarowaniu terenu przyszkolnego,
- wykonać nawierzchnię asfaltową na drodze utwardzonej w
miejscowości Góry.

Grzegorz Jerzy Naborczyk – okręg wybiorczy Nr 2, lista Nr
17; Lat 43 zamieszkały Konradów. Radny Rady Gminy
Urzędów, Prowadzi gospodarstwo sadownicze. Bierze czynny
udział w pracach społecznych. Widzi potrzebę:
- przyśpieszenia modernizacji drogi powiatowej do Majdanu
Bobowskiego,
- budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w Majdanie
Bobowskim,
- zakup i montaż wiaty przystankowej,
- zapewnienie przejezdności na drodze gminnej graniczącej z
gminą Chodel.

Mirosław Jerzy Węcławski – okręg wyborczy Nr 6, lista Nr
17. Aktualnie rolnik – rencista. Jest 17 lat sołtysem w
sołectwie Popkowice i radnym przez dwie kolejne kadencje,
pięć lat działalności w OSP. Główne cele to:
- poprawa przejezdności dróg gminnych,
- świetlica dla potrzeb młodzieży w budynku wielofunkcyjnym,
- parking przy budynku wielofunkcyjnym.

Jan Dudzic – okręg wyborczy Nr 8, lista Nr 17; sołectwo:
Skorczyce. Prowadzi rodzinne gospodarstwo rolne. Pełni
różne funkcje społeczne, jest sołtysem 22 lata. Należy do
OSP, jest w zarządzie OSP Skorczyce. Zabiegać będzie o:
- odnowienie elewacji na remizie OSP i ogrodzenie placu
przyległego do remizy
- pomoc ZS w Skorczycach w zagospodarowaniu terenu przy
szkole i ogrodzeniu,
- wykonanie nawierzchni asfaltowej na Czubówce i drogi do
FŁT oraz drogi za RSP Skorczyce.



Wiesław Grzebulski – okręg wyborczy Nr 5, lista Nr 17;
sołectwo Wierzbica. Lat 53, wykształcenie średnie, żonaty,
dwoje dzieci. Prowadzi gospodarstwo rolne wraz z żoną o
powierzchni 14,5 ha. Sołtys dwóch kadencji. Radny IV
kadencji. Zamierza:
- dokończyć chodnik przy drodze wojewódzkiej Nr 833
Kraśnik – Chodel
- wykonać nawierzchnię asfaltową na drogach gminnych
drodze powiatowej graniczącej z gminą Chodel,
- wykonać termomodernizację na budynku remizy OSP w
Wierzbicy.

Artur Szempliński – okręg wyborczy Nr 4, lista Nr 17;
sołectwo Moniaki. Żonaty, dwoje dzieci w wieku szkolnym.
Posiada wykształcenie wyższe zawodowej pracuje jako
nauczyciel. Prowadzi małe gospodarstwo rolne. Jako
nauczyciel dostrzega pilną potrzebę poprawy bezpieczeństwa
dzieci w rejonie szkoły,
- budowę chodnika, zatoki przystankowej, utwardzenie
objazdu przy szkole i odcinka drogi na wysokości szkoły oraz
odprowadzenie wód powierzchniowych,
- dokończenie budowy remizy.

Marek Jan Przywara – okręg wyborczy Nr 3, lista Nr 17;
zam. Bęczyn. Z zawodu jest geodetą, prowadzi własną
działalność gospodarczą w zakresie usług geodezyjno –
kartograficznych. Od 1995 roku pełni funkcję prezesa zarządu
OSP. Dostrzega potrzebę realizacji w swojej miejscowości:
- modernizacji drogi powiatowej przez Bęczyn i jej
odwodnienie,
- budowy kanalizacji sanitarnej przy zaangażowaniu środków
unijnych,
- kompleksowej poprawy jakości dróg polnych ,
- modernizacji i bieżącego utrzymania budynku remizy OSP
wraz z jej wyposażeniem.

Stefan Cielma – okręg wyborczy Nr 7, lista Nr 17; zam.
Zadworze. Radny II, III oraz IV kadencji Rady Gminy
Urzędów, sołtys od 1978 roku.
Nadal zabiegał będzie o:
- zapewnienie przejezdności w okresie lata i zimy na drogach
gminnych kolonijnej zabudowy,
- wybudowanie chodnika od Domu Pomocy społecznej w
kierunku Zadworza,
- poszerzenie jezdni na odcinku około 150 mb w celu poprawy
bezpieczeństwa,
- integracja społeczeństwa miejscowości Zadworze.

Krzysztof Jerzy Witek - okręg wyborczy Nr. 11 lista Nr 17
zam. Urzędów Wodna 28, lat 49, żonaty, dwóch synów,
wykształcenie średnie techniczne, Szkoła Chorążych
Pożarnictwa
Kandyduję by służyć społeczności lokalnej i mam nadzieje że
razem zmienimy oblicze naszej małej ojczyzny:
Priorytety:

· Ład, porządek i bezpieczeństwo publiczne
· Infrastruktura sportowo – rekreacyjna
· Rodzina
· Problematyka zagospodarowania owoców miękkich.

Antoni Sochal - lat 55, okręg wyborczy nr. 11 lista nr. 17
zam. Urzędów Rynek, żonaty, dwie córki, pracuje w PDM w
Kraśniku.
Od początku samorządu Przewodniczący Rady Gminy
Urzędów.
Inicjator wielu przedsięwzięć społeczno – gospodarczych na
terenie gminy i osady Urzędów, Troszczący się o dobro
społeczności lokalnej. Niosący pomoc drugiemu człowiekowi.
Znający bardzo dobrze funkcjonowanie samorządu lokalnego.

KWW Solidarna Gmina         Lista nr 2



1

Jan Rostek -  pełnomocnik Komitetu Wyborczego

KANDYDACI

Elżbieta Maria Bartoszek - zamieszkała Józefin lat 49,
mężatka – dwóch synów. Wykształcenie średnie. Prowadzi z
mężem gospodarstwo rolne o pow. 15 ha, w którym
sukcesywnie zwiększa się udział owoców miękkich. Będzie
starać się o: dokończenie budowy budynku na potrzeby
sołectwa Józefin, utrzymanie i remont szkoły w Leszczynie,
inne problemy zgłaszane przez mieszkańców.
Kandyduje z listy Nr 21 Solidarna Gmina okręg wyborczy Nr 9

Anna Barbara Gałkowska zam. Urzędów ul. Podwalna.
Mężatka. Sołtys Osady Urzędów. Od 24 lat członek Rady
Nadzorczej GS w Urzędowie. Inicjator wielu przedsięwzięć
służących poprawie życia społeczny-gospodarczego.
Kandyduje z listy Nr 21 KWW Solidarna Gmina okręg
wyborczy nr 11

Barbara Danuta Kaźmierak, lat 51 mężatka. Zamieszkała w
Popkowicach. Pracownik Domu Pomocy Społecznej w
Popkowicach. Interesuje się sprawami lokalnymi, chcę mieć
wpływ na kształtowanie wizerunku naszej gminy.
Kandyduje z listy Nr 21 KWW Solidarna Gmina okręg
wyborczy Nr 6

Roman Piotr Wyka lat 43 wykształcenie średnie. Żonaty .
Wraz z żoną prowadzi gospodarstwo rolne -specjalizuje się w
uprawie owoców miękkich. Członek Związku Zrzeszenia
Sadowników RP.
Kandyduje z listy Nr 21 KWW Solidarna Gmina okręg
wyborczy Nr 10

Zdzisław Krzysztof Węcławski zamieszkały Moniaki kolonia
lat 55 -żonaty- troje dzieci. Posiada gospodarstwo rolne o
powierzchni 6,75 ha. Specjalizuje się w produkcji ogrodniczej.
Od 15 lat jest prezesem OSP w Moniakach.
Kandyduje z listy Nr 21 KWW Solidarna Gmina okręg
wyborczy Nr 4



Tadeusz Zygmunt Dzikowski zamieszkały Urzędów ul.
Wodna lat 44, żonaty troje dzieci. Wraz z żoną prowadzi
7-dmio hektarowe gospodarstwo rolne.
Kandyduje z listy Nr 21 Solidarna Gmina okręg wyborczy Nr
11.

Materiał wyborczy: KWW Samorządna Gmina Urzędów 2006 i KWW Solidarna Gmina.

S z a n o w n i  P a ń s t w o 

Nazywam się Krzysztof Dziurda mam 42 lata, żona Dorota – mgr administracji,
pracownik Starostwa Powiatowego w Kraśniku, wspólnie wychowujemy dwóch synów Karola
(lat14) i Stasia (lat 9). Od urodzenia mieszkam w Skorczycach
Jestem absolwentem Wydziału Rolnego Akademii Rolniczej w Lublinie

Serdecznie zapraszam Państwa do wzięcia udziału w wyborach
samorządowych 12 listopada 2006r.

            Rekomendację kandydata na wójta otrzymałem od KWW Nowy Samorząd.
Mam świadomość, iż kierowanie Gminą Urzędów to zaszczyt.
            Od 12 lat pracuję na rzecz lokalnego samorządu, bowiem od 1994r jestem radnym
gminy. Przez ten okres zapoznałem się z działalnością samorządu, jak również zdążyłem
poznać potrzeby lokalnej społeczności. Od wielu lat żyję problemami moich sąsiadów, mojej
wsi, mojej gminy - ponieważ tu się urodziłem, wychowałem i mieszkam obecnie.

Jestem plantatorem buraków cukrowych, dlatego też będąc reprezentantem
plantatorów w Radzie Nadzorczej Cukrowni Opole S.A. Odważnie zabiegałem o jak
najlepsze rozwiązania, godnie reprezentując plantatorów. Efektem mojej pracy było to, iż
cena za buraki, była jedną z najkorzystniejszych w kraju. Będąc członkiem Związku
Plantatorów w 2004r. Byłem inspiratorem negocjacji z dyrekcją cukrowni odstąpienia od
karania plantatorów za nie wywiązanie się z umowy.
Przez wszystkie lata mojej pracy w samorządzie byłem zwolennikiem kompetentnego,
uczciwego i cieszącego się zaufaniem samorządu, który będzie uważnie wsłuchiwał się w
głos mieszkańców oraz efektywnie wykorzystywał posiadane zasoby. Stąd moje hasło
SAMORZĄD BLIŻEJ MIESZKAŃCÓW
           Na sesjach rady gminy nie pozostawałem bierny, śmiało wyrażałem swoje zdanie
poddając go pod dyskusję. Starałem się popierać te kierunki działania, które wychodziły na
przeciw oczekiwaniom mieszkańców i wpływały na poprawę warunków życia.
Wciąż jednak czuję niedosyt, pamiętając jak wiele spraw wymaga interwencji i
natychmiastowego działania.
Chciałbym wspólnie z mieszkańcami budować gminę, w której, perspektywa lepszego życia
okaże się realną.
            Dlatego uważam, że mam prawo dołączyć do grona kandydatów na stanowisko
wójta naszej gminy.
Jeśli uważacie Państwo, że warto obdarzyć mnie zaufaniem oddajcie na mnie swój głos



                                                                                Z wyrazami szacunku
                                                                                             Kandydat na wójta

Program wyborczy kandydata na wójta gminy Urzędów Krzysztofa
Dziurdy rekomendowanego przez KWW „Nowy samorząd”:

1. Opracować perspektywiczny program rozwoju gminy w oparciu o Krajowy Program
Rozwoju Wsi na lata 2007-2013 z uwzględnieniem wniosków składanych przez
radnych.

2. Włączyć radnych oraz mieszkańców do konstruktywnej dyskusji nad programem
rozwoju gminy:
- wariantowe przedstawienie kierunków rozwoju gminy
- przywrócenie odpisów podatkowych zwiększających bezpośredni wpływ
mieszkańców na kierunki inwestowania w swojej miejscowości.

3. Zapewnić całodobowy dostęp lekarza rodzinnego w sposób najbardziej
odpowiadający mieszkańcom, który zachęcał będzie nowych pacjentów do
korzystania z tych usług.

4. Wspierać szkolnictwo na terenie naszej gminy, oraz zacieśniać współpracę z
placówkami oświatowymi gmin ościennych.

5. Utrzymać dotychczasową sieć szkół:
•  wykorzystywać środki unijne dla poprawy bazy lokalowej (fundusz EFS)
•  rozszerzyć współpracę międzynarodową opartą na wymianie młodzieży o kraje
zachodnie
•  zlikwidować bariery architektoniczne dla dzieci niepełnosprawnych

6. Zrestrukturyzować Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej, który kompleksowo
przejmie obsługę mieszkańców naszej gminy w zakresie gospodarki odpadami
stałymi i ściekami oraz będzie się zajmował utrzymaniem dróg gminnych.

7. Szczegółowo opracować kolejność budowy i remontów dróg gminnych oraz
chodników pozwoli to wyeliminować przedwyborczą gorączkę inwestowania.

8. Umożliwić pomoc w upowszechnianiu a następnie wprowadzaniu w życie przez
mieszkańców alternatywnych źródeł energii (ogrzewanie biomasą, produkcja
biopaliw). Przykładem tego typu rozwiązań jest funkcjonujące ogrzewanie
ziarnem owsa u p. K. Jagiełły w Zakościelnym. Jest to najtańszy sposób
ogrzewania dla rolników, od dawna stosowany w Europie Zachodniej. Koszt
przebudowy istniejącego pieca ok. 7 tys. zł z dofinansowaniem 50% z UE. (więcej
szczegółów na www.krzysztofdziurda.pl )

9. Upowszechniać szkolenia wśród mieszkańców w zakresie pozyskiwania środków
unijnych.
- są to programy wspierające powstawanie firm większych i nowocześniejszych
dających pracę większej liczbie osób. Ważnym elementem tego rozwoju jest
tworzenie placówek doradczych i ośrodków szkoleniowych, których celem jest
przestawienie sposobu myślenia z poziomu tradycyjnego producenta rolnego
na poziom potencjalnego przedsiębiorcy.
Potrzebna jest do tego śmiała polityka samorządu gminnego. Przykładem może być
działanie 2.1 ZPORR „Rozwój umiejętności powiązany z potrzebami regionalnego
rynku pracy i możliwości kształcenia ustawicznego w regionie”.

10. Współpracować z gminami, które wdrażały programy pilotażowe np.:
„Remiza OSP jako centrum nowoczesnych technologii na wsi”.
Projekt modelowy zakłada:
•  przebudowę i remont pomieszczeń remizy celem przystosowania ich do pełnienia
funkcji telecentrum,
•  założenie łącza internetowego i utworzenie wielofunkcyjnej pracowni
multimedialnej,
•  stworzenie infrastruktury pod Internet bezprzewodowy- budowa masztu
(na budynku remizy), co pozwoli uzyskać tanie, bezprzewodowe połączenia
telefoniczne i internetowe (telefon IP)- potanieją koszty rozmów telefonicznych
i dostępu do Internetu.

11. Dokończyć rozpoczęte inwestycje, których przerwanie z gospodarskiego punktu
widzenia byłoby nieuzasadnione.

12. Realizować potrzeby młodzieży w zakresie kultury gminnej i sportu (przeprowadzić
debatę gminą wśród młodzieży dotyczącą rozwoju tych kierunków działania w gminie.

Przedstawione zagadnienia programu są kierunkami działania, którymi samorząd w
nadchodzącej kadencji w moim przekonaniu powinien się zajmować.
Nie wyszczególniałem jednostkowo inwestycji, które chciałbym
realizować - bowiem decyzje takie należą do kompetencji Rady Gminy, która jest
głosem mieszkańców.

Kandydaci na radnych do Rady Gminy Urzędów
KWW Nowy Samorząd. Lista nr 19

Okręg wyborczy nr 2  -
( Kozarów, Konradów, Metelin, Boby-Księże, Majdan Bobowski, Majdan Moniacki,
Natalin)



Jerzy Siudem, lat 49, żonaty, siedmioro dzieci, zamieszkały w Majdanie Moniackim,
prowadzi gospodarstwo rolne od 25 lat. Zna problemy młodych rolników i młodzieży na wsi.

Okręg wyborczy nr 3  -  Bęczyn

Zbigniew Kuśmiderski, lat 34, żonaty, troje dzieci, zamieszkały w Bęczynie,
wykształcenie wyższe weterynaryjne, od 1997 roku pracuje w Urzędowie jako lekarz
weterynarii.

Okręg wyborczy nr 4  - ( Moniaki, Moniaki-Kolonia.)

Anna Halina Brzuszek, lat 47, zamieszkała w Moniakach. Ukończyła Wyższą Szkołę
Rolniczo – Pedagogiczną w Siedlcach, kierunek chemia. Od 1984 do 2006 roku pracowała
jako nauczycielka chemii i matematyki, obecnie na emeryturze.

Okręg wyborczy nr.6   -(Dwa mandaty)
 ( Popkowice Księże, Leśniczówka, Popkowice.)

1.Antoni Nowicki, lat 48, żonaty dwoje dzieci, zamieszkały w Popkowicach, prowadzi
gospodarstwo rolne ukierunkowane na produkcję malin.
2.Tadeusz Dziurda, lat 46, żonaty troje dzieci, zamieszkały w Popkowicach,
wykształcenie średnie techniczne, prowadzi działalność gospodarczą, w minionej kadencji
Rady Gminy przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki
Społecznej

Okręg wyborczy nr. 7  -  Zadworze

Tomasz Maj, lat 39, żonaty dwoje dzieci, zamieszkały w Zadworzu, wykształcenie średnie
rolnicze. Prowadzę gospodarstwo rolne ukierunkowane na produkcję mleka oraz działalność
gospodarczą związaną z rolnictwem. Sprawy naszej społeczności nie są mi obojętne.

Okręg wyborczy nr.8  -  Skorczyce

Krzysztof Dziurda, lat 42, żonaty, dwoje dzieci, zamieszkały w Skorczycach,
wykształcenie wyższe, w minionej kadencji wiceprzewodniczący Rady Gminy.

Okręg wyborczy nr.9  - ( Leszczyna, Józefin)

Wiesław Andrzej Zając, lat 36, żonaty, dwoje dzieci, zamieszkały
w  Leszczynie, wykształcenie średnie techniczne, rolnik, gospodarstwo rodzinne. Jako radny
będę dążył do poprawy wizerunku naszych wsi

Okręg wyborczy nr.11 - (dwa mandaty)
(Kajetanówka, Dębniak, Urzędów ulice: Błażeja Dzikowskiego, Hevelki, Janowska,
Kościelna, Kościuszki, Krakowska, Królowej Jadwigi, Krótka, Lubelska, Opolska,
Partyzantów, Podwalna, Polna, Prof. Wośko, Różnych, Rynek, Staszica, Wodna,
Żabia.)

1.Robert Cisłak, żonaty, dwoje dzieci: córka Inez (12 lat), syn Miłosz (4 latka),
zamieszkały w Urzędowie wykształcenie wyższe, absolwent Wydziału Praw i Administracji
UMCS  w Lublinie.

2.Andrzej Rolla lat 40, żonaty, dwoje dzieci, Dyrektor Zespołu Szkół im. Orląt Lwowskich
w Urzędowie. Absolwent Akademii Rolniczej w Lublinie, wydział zootechniczny. Studia
podyplomowe z zakresu: „Organizacja i zarządzanie oświatą” – Instytut Badań
Edukacyjnych, Warszawa 2001 r. Nauczanie informatyki” 2002 r., Politechnika Lubelska.
„Polityka rolna i wykorzystanie funduszy UE” 2003 r. AR w Lublinie.
Jestem urzędowianinem, interesuję się sprawami lokalnymi, chcę mieć wpływ na
kształtowanie wizerunku naszej gminy.

Okręg wyborczy nr. 12 -(Rankowskie ,  Góry)
Teresa Pigłowska, lat 45, mężatka, troje dzieci, zamieszkała Góry, wykształcenie
średnie – technik spożywca, prowadzi z mężem gospodarstwo rolne

Okręg wyborczy nr13 w Zakościelnym

Kazimierz Wiesław Jagiełło, lat 44, żonaty, dwoje dzieci, zamieszkały w 
Zakościelnym, wykształcenie średnie.
Absolwent IEN w Lublinie,
rolnik, gospodarstwo rodzinne.
Kandyduję by służyć społeczności lokalnej

Refleksja z minionej kadencji samorządu.



Kończąca się kadencja rady gminy Urzędów wymaga nie tylko stworzenia wizji na
przyszłość, ale również, spojrzenia wstecz. Działania podejmowane przez władzę
wykonawczą Gminy, którą stanowi Wójt, nie zawsze były do końca racjonalne i przemyślane,
stwierdzam to na podstawie swego doświadczenia w kontaktach Wójt-Radny. Uważam za
wprost chaotyczne np. ostatnie posunięcia inwestycyjne podejmowane u schyłku kadencji.
Przykładów można wyliczyć wiele, ale ja zwrócę uwagę tylko na te z rejonu mego okręgu
wyborczego, i te najbardziej świeże:
 - Oświetlenie do Zadworza, przebiegające obok DPS- nie pociągnięto odnogi przy drodze
do Józefina, co nie zwiększyłoby o wiele kosztów, ale pozwoliłoby na uniknięcie większych
wydatków na prace projektowe, jeżeli podjęta zostanie decyzja o oświetleniu także i tego
odcinka drogi. Nadmieniam, iż stosowne wnioski były przeze mnie składane dość dawno.
 - Kolejna inwestycja realizowana to droga w Popkowicach Księżych -opłacona z kredytu jest
odciągana w czasie aż do jesieni, zupełnie nieracjonalnie, ponieważ albo nie będzie
wykonana w tym roku, bądź też wykonawca podejmie prace w listopadzie, co odbije się na
jakości i trwałości przyszłej drogi.
 - Niekończącym się tematem inwestycyjnym dla mnie jest chodnik przy drodze powiatowej
Urzędów –Wilkołaz, w Popkowicach. Mimo że pierwsze wnioski w tej sprawie składano już
kilkanaście lat temu, następnie ponawiane były na sesjach rady oraz składane pisemnie jako
wnioski do kolejnych budżetów rocznych, nie doczekały się realizacji i nawet nie rozpoczęto
projektowania, choćby krótkich, odcinków. Śmiem przypuszczać, że ta inwestycja dla władzy
wykonawczej jest za droga, chociaż na terenie Gminy dokonują się znacznie kosztowniejsze
przedsięwzięcia, ale czy mające wpływ na poprawę bezpieczeństwa jej mieszkańców?
Do wyrażenia swej refleksji jako radnego skłonił mnie przykład sąsiedniej gminy Wilkołaz,
gdzie przy wspomnianej drodze powiatowej, w ostatnich latach zbudowano około 3 km.
chodnika.
W przyszłej kadencji należałoby usystematyzować hierarchię ważności inwestycji dla
mieszkańców naszej gminy mając na względzie ich dobro i bezpieczeństwo. Uważam, że
racjonalne podejście do wykonywania inwestycji w naszej Gminie uchroni nas przed
chaotycznym wydawaniem pieniędzy!

Tadeusz Dziurda –Radny minionej kadencji.
 Popkowice

Materiał wyborczy komitetu wyborczego: KWW Nowy Samorząd

WALDEMAR RZEPECKI - KANDYDAT NA WÓJTA GMINY URZĘDÓW

Urodziłem się 17 października 1964 roku w Kraśniku. Od urodzenia mieszkam w Urzędowie
w sołectwie Rankowskie.  W1991 roku zdobyłem tytuł magistra inżyniera mechanizacji
rolnictwa na Akademii Rolniczej w Lublinie na Wydziale Techniki Rolniczej.
Przez dwa lata (1991-1993) pracowałem jako nauczyciel i wychowawca w Zespole Szkół
Rolniczych w Zakrzówku.
Przez cały okres nauki pomagałem rodzicom w prowadzeniu gospodarstwa rolnego.
Od 1993 roku zajmuję się wyłącznie pracą na roli, szybko powiększając przejęte od rodziców
gospodarstwo rolne. Pozostałem wierny rodzinnej tradycji i po latach nauki wróciłem do
zawodu i filozofii moich przodków. Obecnie gospodaruję na 93 hektarach ( z czego 70 ha to
ziemia dzierżawiona) specjalizuje się w uprawach ogólno-rolniczych i sadowniczych. Staram
się dorównać opinii dobrych gospodarzy, jaka pozostawili po sobie moi przodkowie.
Prywatnie: Jestem związany od 1991 roku z żoną Urszulą  która pracuje jako pielęgniarka w
DSK w Lublinie. Wychowujemy wspólnie troję dzieci: 10 - letniego Mateusza, 8 - letnią
Magdalenkę i 6 - letnią Weronikę. Interesuje się Polską, jej historią, teraźniejszością i
przyszłością. Choć na odpoczynek brakuję mi czasu- lubię odpoczywać nad wodą a także
na górskich szlakach.

KWALIFIKACJE I DOŚWIADCZENIE:

Stale podnoszę swoje kwalifikacje, poznaję rolnictwo innych krajów biorąc udział w



szkoleniach w kraju i zagranicą:
- szkoła liderów wiejskich- prowadzona przez LRF (związek szwedzkich rolników)
- szkolenie w zakresie spółdzielczości wiejskiej, prowadzone przez USAID (amerykańska
fundacja na rzecz rozwoju międzynarodowego
- szkolenie w USA w zakresie organizacji rynku zbóż
- udział w pilotażowym programie składowania zbóż
- szkolenie w Brukseli na temat wspólnej polityki rolnej UE oraz funkcjonowania instytucji
zarządzających ta polityką
- szkolenia we Francji w zakresie funkcjonowania izb rolniczych i innych organizacji
rolniczych
- szkolenia i praktyki w Bułgarii Niemczech i Danii
Od wielu lat aktywnie uczestniczę w życiu publicznym i społecznym:
- jestem członkiem NSZZ Rolników Indywidualnych „Solidarność”, od 1996 roku
wiceprzewodniczącym Prezydium Rady Wojewódzkiej
- w 1996 roku zostaję wybrany na delegata Lubelskiej Izby Rolniczej i zostaję członkiem
pierwszego zarządu.
- w latach 1998-2002 jako stały członek komisji rolnictwa Rady Gminy, włączam się w prace
samorządu gminnego i powiatowego
- w wyborach samorządowych 2002 kandyduję na wójta gminy Urzędów
- kandyduję również w pierwszych wyborach do Parlamentu Europejskiego zdobywając 4558
głosów (14 wynik na 142 kandydatów) a w 2005 roku w wyborach do Sejmu RP
- w 2002 roku zostaję ponownie delegatem Lubelskiej Izby Rolniczej i członkiem zarządu,
którą to funkcję pełnie do dziś.
Działając w organizacjach rolniczych byłem inicjatorem wielu interwencji dotyczących
doraźnych problemów wsi, jak również zabiegałem o systemowe rozwiązania dla
polskiego rolnictwa,
m.in. o:
- bezpłatne akcje zakładów przetwórczych dla rolników
- ustawowe umocowanie gospodarstwa rodzinnego
- powstanie polskiej spółki cukrowej
- paliwo rolnicze, ustawę o biopaliwach
- dotacje do ubezpieczeń społecznych i majątkowych rolników
- wielokrotnie o uruchomienie interwencji państwa na poszczególnych rynkach rolnych
Znaczna część wyżej wymienionych postulatów doczekała się uregulowań ustawowych.
W 2003 roku biorę czynny udział w I Kongresie Polskiego Rolnictwa w Warszawie. Aktywnie
zabiegam o poprawę sytuacji na rynku owoców miękkich. Uczestniczę w rozmowach z
zakładami przetwórczymi, doprowadzam do rozmów trójstronnych w Ministerstwie
Rolnictwa, współorganizuję akcje protestacyjne.
Wynikiem tych działań jest poruszenie problemu owoców miękkich w Polsce jak i na forum
Unii Europejskiej, a w konsekwencji dwukrotna wizyta na Lubelszczyźnie przedstawicieli
Komisji Europejskiej badających ten problem u źródła.
Nie waham się podejmowania radykalnych działań w obronie interesu rolników! Organizuję
wiele protestów rolniczych m. in. blokady dróg w 2003 roku, protesty producentów owoców
miękkich w 2004 i 2005 roku.
Jestem współtwórcą struktur Związku Sadowników Rzeczpospolitej Polskiej na
Lubelszczyźnie, w czerwcu 2005 roku zostaję wybrany na członka Zarządu Głównego

PROGRAM WYBORCZY
Szanowni państwo! Drodzy wyborcy!
Gmina Urzędów potrzebuje zmian. Możemy dokonać ich razem- nie czekając biernie, że ktoś
zrobi to za nas. Zadecydujmy o swoim losie- to prawo daje nam demokracja.

NOWA JAKOŚĆ ŻYCIA SPOŁECZNEGO
Chcę pobudzić mieszkańców gminy do działania. Razem możemy więcej. Jest to możliwe
tylko dzięki współpracy Urzędu gminy z mieszkańcami. Taką współpracę gwarantuje jako
przyszły wójt.
Osiągnę to poprzez:
- jawność działania Wójta i Urzędu Gminy
- nowy styl pracy
- urząd przyjazny mieszkańcom
- pomoc mieszkańcom w rozwiązywaniu ich problemów



- udostępnienie bezpłatnej porady prawnej w Urzędzie Gminy
- wspieranie organizacji i stowarzyszeń aktywizujących i integrujących społeczność gminy

INWESTYCJE GMINNE
Potrafię sięgać po pieniądze pozabudżetowe. Kontakty polityczne, jakie zdobyłem dzięki
startowaniu w wyborach do Parlamentu Europejskiego (2004) i Sejmu RP (2005) a także
własne doświadczenie- pomogą mi na pewno w sięganiu po pieniądze z zewnątrz.
Co chcę zrobić? Chcę zaproponować Radzie Gminy 4-letni program inwestycyjny i
konsekwentnie go realizować. By to osiągnąć należy:
- szybko dokończyć inwestycje już zaczęte, by nie marnować wydanych pieniędzy.
- rozwinąć infrastrukturę i poprawić stan dróg (budowa chodników, ścieżek rowerowych,
zwiększenie liczby ławek i śmietników)
- rozwiązanie problemów związanych z oczyszczaniem ścieków, rozbudowa kanalizacji i
przydomowych oczyszczalni ścieków.

ROZWÓJ PRZEDSIĘBIORCZOŚCI
Równolegle z rozwojem infrastruktury chciałbym położyć nacisk na rozwijanie
przedsiębiorczości w Gminie Urzędów. Chcę wspomagać wszelkie inicjatywy w tym
zakresie, tak aby gmina była inicjatorem rozwoju gospodarczego, by tworzyła inwestycje nie
tylko kosztujące mieszkańców, ale również pomnażające ich dochody!
- chcę na wszelki możliwy sposób pomagać rolnikom, szczególnie wspomóc działania na
rzecz obrony producentów owoców miękkich.
- chcę stworzyć jasne kryteria udzielania wsparcia rozwijającym się przedsiębiorstwom, jak i
kryteria pomocy tym których dotknął los
-chcę wyznaczyć tereny pod inwestycje i umieścić je w planie przestrzennego
zagospodarowania gminy.

POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA MIESZKAŃCÓW
- odpowiednie oświetlenie dróg dostosowane do zmieniającego się czasu zapadania zmroku
- zwiększenie częstotliwości patroli policyjnych w terenie
- poprawa bezpieczeństwa dróg
- stałe podnoszenie jakości ochrony naszego mienia od żywiołów
- poprawa bezpieczeństwa w szkołach (zabezpieczenie przed dealerami narkotyków,
rozdzielenie różnych typów szkół tak, aby najmłodsze dzieci nie stykały się z dorastająca
młodzieżą)

Ponadto zdecydowanie stawiam na:
- wysoką jakość kształcenia dzieci
- zwiększenie wychowawczej roli szkoły
- bezpieczeństwo i porządek
- nowe propozycje spędzania czasu dla młodzieży
- „uzdrowienie” służby zdrowia

Będę służył naszej małej ojczyźnie, dla dobra nas wszystkich.
RZĄDZIĆ TO ZNACZY SŁUŻYĆ!!!
Więcej informacji na www.rzepecki.net.pl

WYWIAD Z KANDYDATEM NA WÓJTA WALDEMAREM RZEPECKIM

Nie wyobrażam sobie sytuacji że urząd gminy jest tylko budynkiem gdzie załatwia się
sprawy urzędowe. Współpraca z mieszkańcami to podstawa pracy zarówno wójta, jak i
całego urzędu gminy.- Mówi w wywiadzie dla Gazety Urzędowskiej – Waldemar Rzepecki
kandydat na Wójta Gminy Urzędów.

- Panie Waldemarze w zbliżających się wyborach samorządowych mieszkańcy naszej
gminy wybiorą nowego wójta. Jaki pana zdaniem powinien być kandydat na to
stanowisko?
-Wójt gminy to funkcja społeczna. Wymaga od kandydata odpowiednich kwalifikacji i
predyspozycji. Społeczeństwo obdarza go ogromnym kredytem zaufania podczas wyborów i



ten kredyt należy spłacić w trakcie kadencji, rzetelnie realizując postulaty zawarte w programie
wyborczym. Aby to osiągnąć, wójt  powinien być jak najbliżej mieszkańców, powinien znać ich
problemy. Proszę pamiętać ze wszystko co uczynimy w gminie, dotyczy bezpośrednio Nas i
Naszych najbliższych.
-W swoim programie stawia pan na współpracę z mieszkańcami. Urząd przyjazny
ludziom.
 -To fundament mojego programu. Nie wyobrażam sobie sytuacji, że urząd gminy jest tylko
budynkiem gdzie załatwia się sprawy urzędowe. Chcę pobudzić mieszkańców do działania,
większą wagę przywiązać do oddolnych inicjatyw społecznych. Współpraca z mieszkańcami to
podstawa pracy zarówno wójta, jak i całego urzędu gminy.
-Obecnemu wójtowi zarzuca się właśnie brak współpracy na płaszczyźnie gmina-
mieszkańcy
- Taka sytuacja jest niezdrowa i nie sprzyja rozwojowi gminy. Wszystkie decyzje wójta powinny
iść w parze z interesem mieszkańców. Moim zdaniem okres sprawowania funkcji publicznych-
to maksymalnie dwie kadencje(8 lat). Dotyczy to wójtów, burmistrzów, prezydentów miast. Tak
naprawdę twórczym i aktywnym nie można być nieskończenie długo, z czasem popada się w
rutynę. Świat nie stoi w miejscu, tylko szybko się zmienia i na nowe uwarunkowania potrzeba
nowych ludzi, inaczej myślących, pozbawionych bagażu doświadczeń i nawyków z poprzedniej
epoki. Nowy człowiek na stanowisku - to nowa energia, nowe pomysły!
-Czy gminne inwestycje musza być chaotyczne i nieprzemyślane? Czy nadal
będziemy je dostrzegać tylko w kategorii przedwyborczego mydlenia oczu a po
wyborach złościć się na nierówne chodniki, zabłocone drogi itp.?
- Nie!  I dlatego Chcę zaproponować Radzie Gminy 4-letni program inwestycyjny i
konsekwentnie go realizować. Wspólnie z mieszkańcami wypracować kompleksową strategię
rozwoju gminy. Wyznaczyć realne kierunki rozwoju i pod nie tworzyć systematycznie
infrastrukturę. Wprowadzi to ład w inwestowaniu i pozwoli zwrócić większa uwagę na jakość
wykonywanych robót. O nierównych chodnikach będziemy mogli zapomnieć.
-A źródło finansowania tych inwestycji?
-Potrafię sięgać po pieniądze pozabudżetowe. Kontakty polityczne, jakie zdobyłem dzięki
startowaniu w wyborach do Parlamentu Europejskiego (2004) i Sejmu RP (2005) a także
własne doświadczenie- pomogą mi na pewno w sięganiu po pieniądze z zewnątrz. Do
własnego gospodarstwa pozyskałem z UE większą kwotę pieniędzy, niż obecny wójt dla całej
gminy!
- Stawia pan również na przedsiębiorczość.
-. Chcę wspomagać wszelkie inicjatywy w tym zakresie tak, aby gmina była inicjatorem rozwoju
gospodarczego, by tworzyła inwestycje nie tylko kosztujące mieszkańców, ale również
pomnażające ich dochody! Należy stworzyć jasne kryteria udzielania wsparcia rozwijającym się
przedsiębiorstwom a przede wszystkim wyznaczyć tereny dla ewentualnych inwestorów
-Obecne władze gminy tego nie robią?
-To kuriozum, ale na stronach internetowych gminy nie ma nawet katalogu firm i instytucji a to
przecież w dzisiejszych czasach standard. Urzędów nie powinien być skansenem minionej
epoki. Ze względu na wielowiekową tradycję powinien się rozwijać gospodarczo i urząd gminy
musi ten rozwój odpowiednio stymulować.
- Czyli, gdy Pan zostanie wójtem, a ja postanowię założyć własna firmę, mogę liczyć
na pomoc ze strony gminy?
-Tak. Gmina powinna pomagać mieszkańcom w aktywizacji zawodowej. Ma do tego cały
wachlarz możliwości. Przedsiębiorczy człowiek powinien liczyć między innymi na darmową
pomoc prawną, system szkoleń, możliwość reklamy i promocji własnej firmy przez Urząd
Gminy. To przecież nasz podatnik.
-Czy Urzędów jest miastem bezpiecznym?
-Będzie, jeśli dokona się kilku korekt w tej kwestii. Mam tu na myśli odpowiednie oświetlenie
dróg dostosowane do zmieniającego się czasu zapadania zmroku, poprawę bezpieczeństwa
dróg, zwiększenie częstotliwości patroli policyjnych w terenie i zabezpieczenie młodzieży przed
dealerami narkotyków. Bezpieczeństwo to także ochrona naszego mienia przed żywiołami.
- W poprzedniej kampanii wyborczej zarzucano panu chęć likwidacji jednostek OSP.
- To były plotki celowo rozgłaszane przez konkurencję, przedwyborcza gra nastawiająca
strażaków przeciwko mnie. Jeszcze raz powtarzam: Nie będę likwidował żadnej jednostki OSP,
ale jestem głęboko przekonany, że OSP należy przeorganizować. Proponuje utworzenie trzech
wiodących jednostek ( Urzędów, Boby, Popkowice) wyposażonych w nowoczesne, ciężkie
samochody gaśnicze. Pozostałe jednostki zaś, spełniał by role pomocniczą. Po za tym
strażakom biorącym udział w akcjach ratunkowych należy się wynagrodzenie, którego
wysokość jest ustawowo określona.
- Dużą uwagę przywiązuje pan do poprawy sytuacji w szkolnictwie.
-To podstawa wszystkiego. Inwestycja w młodzież, to inwestycja w przyszłość naszej gminy.
Poza odwiecznym nie dofinansowaniem, szkolnictwo prześladuje kilka nierozwiązanych
problemów. Przede wszystkim rozdział różnych typów szkół. To absurd, by siedmioletnie
dziecko przebywało w czasie przerwy na jednym korytarzu z osiemnastolatkiem. Uważam ,że
należy wesprzeć szkoły, aby ich oferta była bogatsza, a przede wszystkim atrakcyjniejsza dla
dzieci i młodzieży. A co po lekcjach? Oferta instytucji kulturalnych jest bardzo uboga…
- Tej oferty nie ma praktycznie w ogóle.
- To prawda. Należ więc ożywić GOK i zsynchronizować jego pracę ze szkołami. Wesprzeć
organizacje społeczne, aby wzbogacały swoja ofertę dla mieszkańców. Pomóc młodym,
aktywnym zrealizować dobre pomysły w tym zakresie. I nie chodzi tylko o rozrywkę. Myślę tu o
szerszym aspekcie sprawy, o ofercie kulturalnej, o sporcie, o rozwoju intelektualnym i
duchowym młodzieży. To niezwykle ważne i nie wolno tej sprawy bagatelizować. Inaczej nadal
będziemy obserwować tłumy znudzonych młodych ludzi okupujące przystanki i budki z piwem.
A co ze służbą  zdrowia? Obecny wójt gminy szczyci się tym że jako jeden z
nielicznych utrzymał SP ZOZ, podczas gdy większość  gmin i miast od tej formy
prawnej dla podstawowej opieki zdrowotnej odeszła już dawno.
-Pytanie brzmi: czy nasz wójt ma rację a pozostali się mylą, czy odwrotnie? Nad tym
problemem należy się dobrze zastanowić. Na obecna chwile nie mam dostępu do wszystkich



materiałów. Może wystarcza tylko zmiany organizacyjne a może trzeba będzie zmienić formę
prawną? Powstanie niepublicznego ZOZ -u  nie musi oznaczać sprzedaży ośrodków zdrowia
będących obecnie własnością gminy. Taki wariant jest możliwy, ale ja byłbym temu przeciwny.
Najczęściej ZOZ –y dzierżawią budynki od gminy, czy miasta i takie rozwiązanie uważam za
najodpowiedniejsze. W urzędowski SP ZOZ gmina wpompowała bardzo dużo pieniędzy,
pomimo to efekty  nie są zadowalające dla pacjentów (np. całodobowa dostępność lekarza).
Liczba pacjentów systematycznie spada, niejasna jest sprawa podległości  –  kto jest
przełożonym kto podwładnym- wójt czy dyrektor ZOZ? Przez to rozmywa się
odpowiedzialność. Taka sytuacja wymaga poprawy. Paradoksalnie: Gminna służba zdrowia
sama wymaga „uzdrowienia”
- W jedynym w Urzędowie przedwyborczym rankingu na stronie internetowej
www.urzedow.prv.pl ma pan ogromna przewagę nad pozostałymi kandydatami na wójta.
- To oznacza ,że mieszkańcy czuja potrzebę zmian, podobnie jak ja. Cieszy mnie ogromne
zaufanie społeczności naszej gminy i postaram się Państwa nie zawieść. Rządzić to znaczy
służyć. To nie jest tylko pusty slogan wyborczy. To podstawa przyszłej pracy na rzecz Gminy
Urzędów.
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